
BENİM HİKÂYEM 

Öncelikle bu yola başlarken bunun bir süreç olduğunu ve sabretmenin ne kadar önemli olduğunu 

vurgulamam gerekir. Bu bir süreçtir ve bu süreçte hedefinizi ne kadar istediğinizi kendinize sık sık 

hatırlatmalısınız. Bir şeyi ne kadar çok isterseniz başarma oranınız da o kadar artacaktır. Size bunları 

İstanbul Üniversitesi İlahiyat Fakültesini bitirmiş bir öğretmen adayı olarak yazıyorum. 

2015 YGS sınavına hazırlanırken bir yandan okul bir yandan sınav süreci beni tedirgin ediyordu. ‘Nasıl 

çalışmalıyım, hangi derslere öncelik vermeliyim, nasıl bir strateji izlemeliyim’ diye sorular sorup 

duruyordum. Sürecin içine girdikten sonra hedefimi kendime sık sık hatırlatmam, süreç içinde kesinlikle 

sabırlı olmayı öğrenmem beni hep bir adım öne taşıdı. Kendime olan inanma duygum başarma duygumu 

daha çok körüklüyordu. Bu sebeple de süreçte motivasyonumu yüksek tutmaya çalışıyordum çünkü 

zorla, sürükleyerek bir şeyler olmaz.  

Kendi düzenimi oturttuktan sonrası çorap söküğü gibi gelmişti zaten. Çok sıkmıyordum kendimi ama 

düzenimi de hiç bozmuyordum. Dershaneye gittiğim için sık sık denemelere giriyorduk. Denemelerde 

yaptığım yanlışlara çok dikkat ediyordum çünkü o yanlışlar beni başarıya taşıyacaktı. Daha sonraları o 

yanlışları yapmamaya başladım ve istediğim netlere yükselmeye başlıyordum sürecin ortasına 

geldiğimizde. Ayrıca netlerimin yükselmesi düzenli bir çalışma hayatının neticesiydi. Sürecin sonuna 

kadar sabır ve inancımı kaybetmeden emin adımlarla yürüdüm. İnancım zaferi getirdi ve ekranda 

İstanbul Üniversitesi- İlahiyat Fakültesi yazısını görmüştüm. 

Bu yolda olan bütün arkadaşlara en zor zamanlarda bile pes etmeyerek inanmalarını ve sabredilen 

her şeyin sonunda güzelliklerin beklediğini unutmamalarını tavsiye ederim. 
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